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Do najočakávanejšieho 
mesiaca a obdobia sme sa 
doslova prešmykli, na poľa-
dovici. Kým na bánovskom 
námestí zažal odchá-
dzajúci primátor prvú 
adventnú sviecu spoločne 
s pánom farárom, v našich 
domácnostiach zažiarila 
prvá sviečka na stole 
až v nedeľu. A spolu 
s adventom prichádza aj 
Mikuláš. Tento rok akoby 
sa s nimi „vrece roztrhlo“. 
Každá organizácia, ale aj 
niektoré � rmy chcú mať 
aj vlastného Mikuláša. 
A tak tie najmenšie detičky 
majú z toho zmätok. „To je 
toľko Mikulášov?“ pýtala 
sa päťročná vnučka, keď 
jej balíček odovzdáva aj 
babka, teta, krstná, rodičia, 
vraj aj u nich bol Mikuláš... 
Aby sa nestalo to, čo 
v minulom roku v jednej 
organizácii s dvadsiatimi 
malými deťmi... Deti jed-
noducho odmietli spievať, 
či básničkovať a Mikuláš 
nemal komu odovzdať 
tučné balíčky. (Deti si 
medzi sebou šuškali, že 
tie balíčky aj tak dostanú, 
prečo by sa mali strápňovať 
nejakou básničkou.) A tak 
sa organizátori rozhodli, 
že už Mikuláša robiť 
nebudú... Ale Luciu. Tá tie 
pyšné decká dobré vymláti 
po zadku varechou a tú 
drzosť im vymetie z hlavy 
husím krídlom... 
 Alena Borszéková 
 šéfredaktorka

Na margo

V utorok do MsKS 
na cestovateľskú prezen-
táciu z Indie až domov 
s trabantom po boku, 

v stredu do Domu kultúry 
na kolekciu Dancanda, 

v sobotu do Ži:vy na Večer 
folkovej a trampskej 

piesne a v nedeľu do MsKS 
na vianočné predstavenie 

Ars Akademy 

Mikuláš príde 
na bánovské 
námestie v stredu

Druhý Mikulášsky 
koncert ZUŠ DK 
bude 6. decembra 
o 16.00 h 

Ďalšie nové knihy 
v mestskej knižnici 

Kam v meste?

Najväčšia rekonštrukcia mestských komunikácií
bude pokračovať aj v decembri, podľa počasia

K dátumu kontrolného 
dňa sa ukončilo asfalto-
vanie chodníka na Ulici A. 
Dubčeka. Pred bytovým 
domom na  Ulici Matice 
slovenskej bola predĺžená 

odstavná plocha pre vozidlá 
a  dobudovaná plocha pre 
smetné nádoby, aby sa 
zabezpečila lepšia dostup-
nosť pre vozidlá na  zber 
komuná lneho odpadu. 

Stojisko sa predtým nachá-
dzalo za bytovým domom. 
Na  oboch spomínaných 
uliciach bolo vyznačené 
vodorovné dopravné zna-
čenie. Na sídlisku Dubnička 
zostáva dobudovať pláno-
vanú odstavnú plochu pred 
bytovým domom na  Ulici 
A. Dubčeka, ktorá bude zo 
zámkovej dlažby. Predpo-
kladá sa, že výkopové práce 
začnú už v  nasledujúcom 
týždni.

K  viacerým úpravám 
dochádza i na Ulici Hollého, 
kde zatiaľ prebehla výmena 
c e s t ných obr ubn í kov. 
V  dôsledku vybudovania 
novej odstavnej plochy bolo 
potrebné odstrániť niektoré 
stromy. V  tejto súvislosti 
bude sčasti osadené aj nové 
oplotenie materskej školy. 
Kvôli silným mrazom, ktoré 
nastali v  posledné novem-
brové dni, bolo pozdržané 
frézovanie vozovky a  polo-

ženie nového asfaltu na cestu 
i chodník. 

V  rámci vyvolaných 
investícií spoločnosť Eurovia 
SK zrealizuje i uzavretie pre-
jazdu pri predajni Lidl a pri 
Motoreste Eso. Kontrolný 
tím zhodnotil, že záverečné 
práce budú pokračovať 
v závislosti od poveternost-
ných podmienok s  pred-
pokladaným ukončením 
v polovici decembra. 

  Tlačová správa mesta

V súvislosti s rekonštrukciou ciest 
a chodníkov v našom meste 

prebehol vo štvrtok 29. novembra 
kontrolný deň s cieľom zhodnotenia 
výsledného stavu rekonštrukčných 
prác a naplánovania posledných 
potrebných úkonov. 

Medzi areálom MŠ Hollého a „výškovou“  bytovkou tzv. 
„e� ou“ vznikla nová odstavná plocha. Aj keď koncom 
minulého týždňa začalo dobre mrznúť, malo by byť 
do Vianoc hotové... 

Rozkopaný vstup na priechod pre chodcov na frekventovanej križovatke na uliciach 
Sládkovičovej a Hollého... Kompletné informácie o ukončení tohto v histórii mesta 
najväčšieho projektu na  rekonštrukciu mestských komunikácií, � nancovaného cez 
tzv. PPP projekt, poskytne mestský úrad až v budúcom roku... Mestské zastupiteľstvo 
odsúhlasilo na celé dielo sumu asi 1,4 milióna eur, ktoré bude mesto čerpať z úverových 
zdrojov...       Foto: Alena Borszéková
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Mesto Bánovce nad Bebravou, Námestie Ľudovíta 
Štúra 1/1, 957 01 Bánovce nad Bebravou zverejňuje 

zámer: 
nájom častí pozemkov 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa
medzi mestom Bánovce nad Bebravou ako prena-
jímateľom a  spoločnosťou Akzent BigBoard, a.s., 
Ivanská cesta 2D, 821 04 Bratislava, IČO: 44540957, 
ako nájomcom. Bližšie informácie získate na stránke 
mesta www.banovce.sk.

Primátor mesta Bánovce nad Bebravou 
a  Zbor pre občianske záležitosti pri Mest-
skom zastupiteľstve v  Bánovciach nad 
Bebravou srdečne pozývajú všetkých jubi-
lantov, ktorí sa dožívajú životného jubilea 
70, 75, 80, 85, 90 a viac rokov v aktuálnom 
polroku (1.7.2018 – 31.12.2018) na

Slávnosť jubilantov
ktorá sa uskutoční vo 
štvrtok 6.  decembra 
2018 o 14.30 h v Mest-
skom kultúrnom 
stredisku na  Ulici 
J. Matušku

Marián Chovanec, primátor mesta

Jesenná výsadba drevín v meste

V mestskom parku bol nahradený 
suchý jedinec duba. V areáloch mater-
ských škôl na Hollého ulici a na Ulici 9. 
mája sa odstránili suché jedince duba 
a v oboch škôlkach sa vysadili tri nové 
javory. V  rámci novej výsadby sa tri 
javory vysadili i na Družstevnej ulici 
za  bytovým domom č. 614 (na  foto). 
Na cintoríne v Horných Ozorovciach 
boli nahradené dve poškodené lipy. 
V  areáli športového klubu ŠHOK 
pri ZŠ Gorazdova sa vyschnutá lipa 
nahradila novou a  mesto zakúpilo 
i  dve sadenice javora. „Šhokeri“ pod 
vedením Ondreja Kubalu si podobne, 
ako po  iné roky, zabezpečili výkop 
jám i  vysadenie sami, svojpomocne. 
Mesto Bánovce nad Bebravou vyjad-

ruje vďaku všetkým dobrovoľníkom 
ako i mládežníkom na čele s Dianou 
Jakubíkovou, ktorí prišli podporiť 
túto akciu a pomohli pri výkope jám. 

Tlačová správa mesta

Na bánovskom adventnom venci žiari prvá svieca 
Rozsvietili ju primátor Marián Chovanec a farár Stanislav Garaj

Zo zasadnutia poslancov Trenčianskej župy

Adventný veniec z  voňavej čečiny na  obrube fontány 
na námestí púta pozornosť už do minulého týždňa. Život mu však 
dýchlo svetlo prvej sviece, ktorú v sobotu večer rozsvietili primátor 
mesta Marián Chovanec a rímsko-katolícky farár Stanislav Garaj. 
Spevom a hudbou spríjemňovali večerné stretnutie Bánovčanov 
pri „fontáne“ členovia Spoločenstva AVE. Druhým decembrom 
sa začalo adventné obdobie, čas prípravy na  najkrajšie sviatky 
roka... Druhú sviecu rozžiari v sobotu 8. decembra po svätej omši 
o 19. hodine farár apoštolskej cirkvi Rastislav Vimpeľ a o program 
sa postará Farský mládežnícky spevokol.   (ab)

Zastupiteľstvo Tren-
čianskeho samosprávneho 
kraja sa poslednýkrát v roku 
2018 zišlo 26. novembra 
v  kongresovej sále Úradu 
TSK pod vedením župana 
Jaroslava Bašku. Z obsiahlej 
tlačovej správy o  rokovaní 
sme pre čitateľov Bánov-
ských novín vybrali tri 
zaujímavosti... 

Do  zlepšovania stavu 
krajských ciest II. a  III. 
triedy kraj každoročne 
investuje viac finančných 

prostriedkov. Kým v  roku 
2015 kraj na  tento účel 
vyčlenil 3 milióny eur, 
v  roku 2018 to už bolo 5 
miliónov eur. V  nadchá-
dzajúcom roku 2019 kraj 
do  opráv ciest z  vlastných 
zdrojov investuje histo-
rických 6 miliónov eur.
Za  túto sumu chce župa 
opraviť vo všetkých okre-
soch dovedna 44 úsekov 
ciest v  dĺžke presahujúcej 
58 kilometrov. Opätovne 
pôjde o  súvislé, celoplošné 

opravy ciest. Nové pra-
vidlá ochrany osobných 
údajov podnietili krajský 
parlament k  aktualizácii 
všeobecne záväzných naria-
dení, ktoré upravujú pra-
vidlá poskytovania dotácií 
či grantov z  rozpočtu 
TSK. V  prípade dotačného 
systému sa do  VZN zapra-
covala aj úprava pravidiel 
poskytovania dotácií, ktoré 
znižujú byrokratickú záťaž 
žiadateľov, zjednodušujú 
predkladanie žiadostí, ktoré 

možno po novom predložiť 
aj elektronicky. V  prípade 
Participatívneho-komu-
nitného rozpočtu sa objem 
� nancií, o ktorých využití 
rozhodujú oby vatelia 
kraja, zvyšuje z 99 tisíc eur 
na  200 tisíc eur!  Poslanci 
TSK pristúpili aj k  úprave 
rokovacieho poriadku 
Zastupiteľstva TSK, v rámci 
ktorej do  programu kaž-
dého rokovania pridávajú 
napríklad aj bod - slovo pre 
verejnosť.  (ab)

na facebooku 

V rámci pravidelnej údržby zelene dalo mesto vysadiť 
počas jesene 15 vzrastlých, niekoľkoročných sadeníc 

stromov s obvodom kmeňa v rozmedzí od 14 do 25 cm.

Dobrovolníci v Horných Ozorovciach

Foto: Anna Paulechová
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Študenti  3.A, 3.B 
a  septimy Gymnázia Janka 
Jesenského sa koncom 
novembra zúčastnili pred-
nášky o občianskej partici-
pácii. Veľmi aktuálna téma 
o začleňovaní sa do spoloč-
nosti bola podaná zábavnou 
formou, ale študenti si 
vedeli vyselektovať dôležité 
informácie . Mali sme 
možnosť diskutovať medzi 
sebou, čo do  občianskej 
participácie patrí a  čo nie, 
taktiež sme si skúsili riešenie 
organizácie stužkovej sláv-
nosti, či otvorenie klubovne 

v  meste prostredníctvom 
diskusie. A  hoci hlavná 
myšlienka besedy znie veľmi 
stroho, získali sme nielen 
nové všeobecné vedomosti, 
ale taktiež  plánovanie, 
vymýšľanie argumentov 
a  samotnú diskusiu sme si 
veľmi užili. Dúfam, že táto 
prednáška namotivovala 
nejedného žiaka k  občian-
skej participácii, pretože 
len spoločnými silami toho 
dokážeme viac. 

za  študentov Anna 
Kroupová, Lynette Adam-
cová, Ivana Pavlisová 

Občianska participácia 

ZŠ Duklianska prvá v Junior náboji
Skupina bánovských 

gymnazistov pod vedením 
Ka rol í ny Pisoňovej 
z  oktávy pripravila a  zre-
alizovala 23. novembra 
súťaž pre žiakov základ-
ných škôl mesta Bánovce 
nad Bebravou a  nižších 
ročníkov bánovského 
gymnázia v  riešení mate-
maticko-fyzikálnych úloh 
s  názvom Junior náboj. 
Hlavným organizátorom je 
Občianske združenie Troj-
sten a  študenti FMFI UK 
Bratislava. Záujem o súťaž 
medzi školami rastie, tento 
rok súťažilo na  Slovensku 
501 tímov, ale súťaž prebie-
hala aj v Česku a Poľsku. 

V  mestskom bánov-
skom okruhu  sa k siedmim 
domácim tímom pridali 

aj dva z Topoľčian a  jeden 
z  Trenčianskeho Jastrabia. 
Štvorčlenné tímy mali 
za  120 minút vyriešiť 
čo najviac úloh. Žiaci 9. 
ročníka ZŠ Duklianska - 
Benjamín Hlocký, Jakub 
Straňák, Adam Strapek 
a Daniel Zdychavský obsa-
dili v bánovskom kole prvé 
miesto, získali najväčší 
počet bodov – 21. Druhý 
v poradí bol tím zo ZŠ Par-
tizánska - Marko Sochora, 
Michal Káčer, Adam 
Stepien a Natália Malíková 
so 17 bodmi a tretie miesto 
získal tím z  Gymnázia 
Janka Jesenského - Tomáš 
Mazák, Tomáš Mečiar, 
Nina Urbanová a  Matej 
Baško, tiež so 17 bodmi. ZŠ 
Duklianska mala dva tímy, 

druhý bol zložený zo žiakov 
8. ročníka a  ten obsadil 
pekné piate miesto. V súťaži 
nejde o bezhlavú aplikáciu 
už nadobudnutých vedo-

mostí. Úlohy vyžadujú istú 
dávku invencie a  dôvtipu. 
Viac o súťaži a výsledkoch 
na  www.junior.naboj.org. 
 (zš+gjj)

Nedávno sme sa zúčast-
nili besedy o  extrémizme, 
nacionalizme, rasizme 
a  xenofóbii, ktorú viedli 
pracovníčky ICM z  Par-
tizánskeho. Spomínané 
témy nám priblížili formou 
rôznych zaujímavých hier 
a  aktivít.  V  prvej časti 
sme sa dozvedeli, čo jed-
notlivé pojmy znamenajú. 
V druhej časti bola aktivita 
zameraná na  predsudky. 
V  skupinách sme mali 
vybrať troch z  dvadsiatich 
ľudí, s ktorými by sme cesto-
vali týždeň v jednom kupé. 
Na kartičkách boli uvedení 
ľudia rôznej farby pleti, 
náboženstva a  s  rôznymi 
životnými príbehmi. Keďže 
každý z nás mal inú pred-
stavu o  spolucestujúcich, 
bolo náročné sa zhodnúť 
práve na troch. Zistili sme, 
že súdiť ľudí na  základe 

predsudkov nie je správne 
a  môže nás to v  živote 
ovplyvňovať. Osobná skú-
senosť jednej z pracovníčok 
nás v  tom utvrdila.  Mys-
líme si, že táto téma bola 
veľmi poučná a  aktuálna. 
Sú to nebezpečné fenomény 
dnešnej doby. Mnohí ľudia 
sa o nich bavia, niektorí ich 
zažili na  vlastnej koži, ale 
niekedy používajú nepresnú 
terminológiu. Sme vďační, 
že sme sa oboznámili s  ich 
významom. V  mene všet-
kých druhákov Gymnázia 
Janka Jesenského by sme sa 
chceli poďakovať za  nové 
poznatky, za rady do života 
a  hlavne za  zaujímavé 
podanie. Radi by sme sa 
podobných besied zúčast-
ňovali aj naďalej.

 Jana Valenteová, 2.B , 
 Adam Beňačka, 2.A

Beseda o extrémizme

Víťazný tím deviatakov ZŠ Duklianska so svojím 
riaditeľom Mariánom Igazom

Ako veľkí učia malých v ZŠ Partizánska

V rôznych mestách republiky sa 
druhý novembrový týždeň uskutoč-
nilo v rámci Týždňa vedy a techniky 
množstvo podujatí, prezentácií, semi-
nárov a súťaží, ktoré organizujú rôzne 

inštitúcie, výskumné ústavy a  školy. 
Do  tohto projektu sa zapája každo-
ročne aj ZŠ Partizánska. Využitím 
rôznych foriem práce a zaujímavých 
aktivít sme sa snažili naplniť motto 
Spoznávaj, pochop, rozvíjaj. Učitelia 
predmetov, ktoré úzko súvisia s vedou 
a  technikou, pripravili pre žiakov 
školy bohatý program - týždeň plný 
tvorivosti, hravosti, ale aj nápadov 
a  fantázie. Na  hodinách chémie si 
siedmaci tvorbou projektov na  tému 
Chemické látky a  zmesi z  kuchyne 
utvrdili poznatky o látkach a zmesiach 
a  prepojili ich s  využitímv  kuchyni. 
Deviataci zasa na fyzike spracovávali 
projekty na tému Žiarovka versus žia-
rivka. Šiestaci sa zúčastnili exkurzie 
do  zábavno-vzdelávacieho centra 
Aurelium v Bratislave, kde zažili vedu 
naživo. Je súčasťou každodenného 
života, je zábavná a  neskutočne 

zaujímavá. Expozícia centra v  sebe 
spájala školu, múzeum aj zábavný 
park. Zároveň navštívili interaktívnu 
výstavu Veda netradične. Pre sied-
makov bol pripravený turnaj mladých 
fyzikov, v  ktorom si zmerali svoje 
sily trojčlenné tímy z  jednotlivých 
tried. Hlavnou akciou tohto týždňa 
bolo vedecké dopoludnie určené 
pre žiakov 3. a 4. ročníka s názvom 
Veľkí učia malých. Deviataci spolu 
s učiteľkami Bátorovou a Jakubovou 
na  jednoduchých pokusoch ukázali, 
že aj chémia a fyzika môžu byť zau-
jímavé a pútavé. Paralelne prebiehalo 
aj školské kolo Technickej olympiády, 
kde žiaci súťažili v teoretickej i prak-
tickej časti – tu ukázali svoju zruč-
nosť pri zhotovovaní dekoračných 
predmetov. Víťazi oboch kategórií si 
vybojovali postup do okresného kola. 

(vj)

Školská mládež sa teší z políčok a špirály
V  areáli školy ZŠ Par-

tizánska vyrástli, vďaka 
dobrým ľuďom, vyvýšené 
záhony a  pekná bylinková 
špirála. Do  záhonov si žiaci 
nasadia zeleninu a do špirály 
bylinky. Budovať vzťah 
k  pôde, zdravým potra-
vinám, pravidelnej starostli-
vosti o záhradku, či bylinky, 
ale aj podnecovať deti k práci, 
je iste prospešné. Ďakujeme 
všetkým, ktorí akokoľvek 
prispeli k  peknému dielku. 
Osobitne ďakujeme rodine 
Kovalíčkových za darovanie 
materiálu na  vyvýšené 
záhony, rodine Žofajových 
a  Kušnierových za  tehly 
na špirálu. Pánovi Vrankovi 
z  „mesta“ za  vybavenie 
strojov na  úpravu terénu. 
Nevieme sa dočkať jari... 

vedenie ZŠ Partizánska
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Stretnutie seniorských čitateľov 

Kultúrnym programom 
potešili deti z  MŠ Severka 
a všetkých privítala vedúca 
knižnice Jarmila Mikulová, 
ktorá poinformovala o čin-
nosti knižnice a  pripravo-
vaných aktivitách. Čitatelia 
ocenili prácu knihovníčok, 

ktoré sa snažia získať 
� nancie z rôznych projektov. 
Vďaka projektom vznikla 
pred knižnicou envirozóna, 
ktorá bola podporená 
z  TSK v  rámci programu 
Zelené oči. V  tomto čase 
prebieha nákup nových 

knižných titulov, ktoré 
budú zakúpené zas v rámci 
projektu s  grantom Fondu 
na  podporu umenia. Tieto 
nové tituly budú dostupné 
v  našej knižnici už pred 
vianočnými sviatkami. 
Cieľom stretnutia bolo 

predovšetkým poďakovať sa 
čitateľom za  ich dlhoročnú 
priazeň knižnici, sprí-
jemniť pekné novembrové 
dopoludnie pri skromnom 
občerstvení a dať im najavo, 
že sa vždy na  ich návštevu 
v knižnici tešíme.  (MsK)

V  mestskej knižnici prebieha 
nákup kníh financovaný Fondom 
na  podporu umenia. Ako už názov 
projektu - Rozšírenie knižného fondu 
Knižnice Ľ. Štúra v  Bánovciach nad 
Bebravou - napovedá, do  knižného 
fondu pribudnú knihy do  detského oddelenia, beletrie, ale aj do oddelenia 

náučnej literatúry. Celková hodnota 
zakúpených kníh je 3 158 eur, z toho 
mesto prispelo sumou 158 eur. Veríme, 
že v tomto adventnom období novými 
knižkami potešíme nielen našich 
dospelých a  malých čitateľov, ale aj 
študentov, pre ktorých sme doplnili 
chýbajúce tituly, o  ktoré bol záujem. 
Všetky zakúpené knižné tituly si 

môžete pozrieť v našom online kata-
lógu a na facebooku Mestská knižnica 
Ľ. Štúra, kde vám budeme postupne 
nové knihy predstavovať. Tešíme sa 
na stretnutie s Vami.

 pracovníčky knižnice

A nastal čas stužkových 
večierkov... Aj maturanti 
z  Gymnázia Janka Jesen-
ského oslavovali svoj vstup 
do  dospelosti spoločenským 
večierkom. Tohtoročnú 
sezónu takzvaných "stužko-

vých slávností" otvorila 4.B 
s triednym učiteľom Jurajom 
Žitňanským. Osem chlapcov 
a  sedemnásť dievčat si svoj 
nezabudnuteľný večer pri-
pravilo v  Kultúrnom dome 
v  Pravoticiach pre takmer 

stovku ľudí. Ako všetci zhod-
notili - stálo to za to. Skvelé 
jedlo, originálny program, 
hudba až do rána... Takže už 
aj táto trieda si naveky bude 
niesť v srdci tie známe slová: 
Navždy sa zachová... A ako 

podotkli moderátori večera 
na  konci, týmto to ešte len 
začína. Maturantom končí 
zábava a  musia sa postaviť 
pred najzložitejšiu úlohu. 
Zmaturovať.  (kk)

  Foto: Ján Pomothy

Rozšírenie knižného fondu v knižnici

Stužkové odštartovali gymnazisti zo štvrtej bé

Milí čitatelia, tradične 
Vás v  tomto období oslo-
vujem s  prosbou o  napí-
sanie príbehov a  zážitkov 
do rozšíreného vianočného 
čísla. Áno, Vaše príbehy 
patria k  najčítanejším 
rubrikám našich novín. 
A  práve počas dlhých 
zimných večerov a  dní 
voľna si každý rád prečíta 
o tom druhom, o životných 
skúsenostiach, vážnych 

i  tých veselých. Preto 
prosím, píšte. Uzávierka 
vianočného dvojčísla 
Bánovských novín je 11. 
decembra. Pošlite meilom 
na  noviny@kulturabn.
sk, alebo napíšte rukou 
a  prineste do  redakcie. 
Vopred Vám v mene našich 
čitateľov ďakujem. 

 Alena Borszéková, 
 šéfredaktorka

Píšte príbehy a zážitky 
do vianočných novín...

Za  farebným po-
zlátkom a  sladkým 
úsmevom skrýva svoj sen. 
Čokoládový Mikuláš. Ak je 
lacný, tak sníva o  pravých 
kakaovníkových bôboch. 
Jeho margarínové srdce 
s  obsahom emulgátorov 
túži spoznať lahodnú chuť 
a vôňu pravého kakaa. Ten 
drahší zas úzkostlivo čaká, 
či si niekto všimne a ocení 
jeho značkový „look“. Tvári 

sa „kvalitne"... a  hoci je 
v akcii – je si vedomý svojej 
ceny. Obom ale hrozí, že 
skončia ako poleva na via-
nočnom zákusku... a  to je 
pre nich viac než dehones-
tujúce. Vo svojom krátkom 
živote majú svoj jasný cieľ 
– urobiť radosť... a  chutiť. 
Spomeňte si na  to, keď ich 
budete vkladať do  nákup-
ného košíka a  potom 
do vyleštenej čižmy.  (zb)

Dnes píše Zuza.nka

P racovníčky Mestskej 
knižnice Ľ. Štúra 

pripravujú pravidelne 
koncom roka posedenie 
čitateľov - seniorov. Z dôvodu 
rekonštrukcie priestorov 
knižnice sa minulý rok 
stretnutie nekonalo. O to 
vrúcnejšie bolo to posledné 
koncom novembra. 

Kultúrne centrum 
Ži:va  pozýva vo štvrtok 
6. decembra o  17.00 h 
na  Mikuláša a  predsta-
venie o veselých ponožkách 
(prihlásiť sa treba vopred), 
v  piatok 7. decembra 
od 19.00 h na cestovateľské 
kino, v sobotu 8. decembra 
od  18.00 h na  Večer fol-
kovej a  trampskej piesne 
(gitaru si môže priniesť 

každý), 10. decembra 
od  19.00 h do  jazykovej 
kaviarne, 11. decembra 
o  18.00 h na  PUB kvíz, 
13. decembra o  19.00 h 
v  spolupráci s  Filmovým 
klubom Kassandra pre-
mietne � lm o  zakladate-
ľovi slovenskej modernej 
rockovej hudby – Dežo 
Ursíny 70... Aktuálne info 
na facebooku Ži:va.

Na čo sa môžete tešiť 
v centre Ži:va?

Blížia sa predsa Via-
noce...  A  práve preto sa 
rozhodli tretiaci Základnej 
školy Komenského pod 
vedením triednej učiteľky 
Dagmar Čikošovej, že sa 
stretnú spolu s  rodičmi 
popoludní v  triede, aby 
spolu pripravili a zhotovili 
výrobky na vianočné trhy 

v škole. Príjemne strávené 
chví le, dobrá nálada  
v triede s vôňou chutného 
čaju a  dielo pod rukami 
pribúdalo v  podobe krás-
nych svietnikov s  vôňou 
dreva a  škorice... Už sa 
tešíme na  vianočné stoly 
ozdobené našimi výrob-
kami... (zš)

Tretiaci ZŠ Komenského
sa chystajú na Vianoce
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IDONA spol. s r.o.– nábytkárska spoločnosť so 
sídlom v Bánovciach nad Bebravou, vyrábajúca 

a montujúca nábytok do krajín EÚ, 
príjme do trvalého pracovného pomeru 

zamestnancov na pozíciu stolár 
(samostatnosť, zodpovednosť, prax výhodou).

Nástup možný ihneď. 
Výhodné platové podmienky (základná mzda 
4,20 eur/h brutto + ďalšie bene� ty, nadčasové 

príplatky, diéty,...)
Kontakt: 0918 482 700, email: jakal@idona.sk

šport, inzercia 7

STK Rybany, s. r. o. oznamuje 
zákazníkom, že  sa môžu objednať 

telefonicky 038 /769 22 60 alebo 
cez aplikáciu www.stkrybany.sk. 

Cena  TK+EK=40 eur  pre 
seniorov a osoby ZŤP. 

Príjemné prostredie, káva, nápoje 
a bezplatná WIFI.

Dvojdňový Aikido seminár v Sokolovni

Dramatický zápas nespoznal víťaza
Bánovce/Partizánske – Iuventa Michalovce 25:25 (15:12)

Aikido je veľmi zaujímavá 
forma pohybového a vzdeláva-
cieho systému. Jeho hlavným 
cieľom je vyváženie telesných, 
psychických a  duševných 
schopnosti človeka a  rozvoj 
jeho osobnosti prostredníc-
tvom pravidelného tréningu 
sebaobranných techník, 
dodržiavania etikety sprá-
vania sa a  rešpektu voči sebe 
aj ostatným. Po  prvýkrát sa 
v  Bánovciach nad Bebravou 
konal až dvojdňový celoslo-
venský Aikido seminár. Hlav-
nými organizátormi akcie 24. 

a  25. novembra v  mestskej 
Sokolovni boli Aikido klub 
Bánovce nad Bebravou a Slo-
venská Aikido asociácia (SAA). 
Seminár obsahoval šesť hodín 
tréningu a  skúšky technickej 
vyspelosti. Viedli ho dvaja 
členovia technickej komisie 
SAA a dlhoroční inšpiratívni 
učitelia, ktorí vedú sústredenia 
v  rôznych krajinách Európy. 
Bolo nám cťou privítať Mária 
Černého (5.dan) z  Trnavy 
a  Miroslava Šmida (5.dan) 
z Prahy. Sústredenia sa zúčast-
nilo takmer 40 cvičencov 

z  rôznych klubov Slovenska. 
Sedem z  nich absolvovalo 
a  úspešne zvládlo skúšky 
technickej vyspelosti a pokro-
čili na  ďalší stupeň.  Hlavnou 
témou tréningu bola práca 
so zbraňami - konkretne 
s  palicou a  vysvetlenie 
využitia rovnakých pohybov 
v  technikách s  holými 
rukami. Trénovala sa tradičná 
a  dlho zaužívaná zostava 37 
pohybov vytvorená japon-
ským učiteľom  Hiroshim 
Tadou (nar. 1929), jedným 
z  posledných žijúcich a  stále 

aktívne trénujúcich učiteľov, 
ktorý bol priamym žiakom 
samotného zakladateľa Aikido 
a  je držiteľom jedného z  naj-
vyšších technických stupňov 
v  Aikide vôbec. Odkazom 
semináru bolo udržiavanie 
dlhoročne vytváraných vedo-
mostí a  hodnôt a  ich šírenie 
a  zachovanie do  budúcnosti.   
Na  bánovskom Aikido semi-
nári vládla skvelá atmosféra, 
zaujímavá téma, kvalitný 
tréning, nadšenie,  inšpirácia 
a radosť z cvičenia. 

Matúš Mikuška

Staršie dorastenky 
Hádzanárskeho k lubu 
Sokol Bánovce odohrali 24. 
novembra na  domácej pôde 
ďalší majstrovský zápas 
v  najvyššej slovenskej lige. 
Stretnutie proti Iuvente Micha-
lovce bolo zárukou vysokej 
úrovne, o  čom sa presvedčila 
aj slušne zaplnená bánovská 
športová hala. V  prvom pol-
čase sa obe družstvá pričinili 
o  vysoké tempo, pričom 
hostky až do 12. minúty stále 
viedli. Naše dievčatá postupne 
pridali na  dôraze v  obrane, 
čoho výsledkom bol menší 
počet gólov v našej sieti. V 21. 

minúte sme viedli 9:7 a na pre-
stávku odchádzali s  trojgó-
lovým náskokom 15:12. Škoda 
nepremenenia viacerých 
dobrých streleckých príleži-
tostí. V druhom polčase mala 
naďalej hra výbornú úroveň 
a  naše dievčatá postupne 
viedli 16:13, 19:16, 23:20. 
Nevyhli sme sa však zahadzo-
vaniu vyložených príležitostí, 
preto hostky stále živili nádej 
na  dobrý výsledok. Veľký 
problém nám robilo pre-
mieňanie sedemmetrových 
hodov, zo siedmich pokusov 
sme nepremenili až päť. Aj 
to bola príčina, prečo zápas 

nakoniec skončil nerozhodne 
25:25. Treba skonštatovať, že 
dievčatá príkladne bojovali 
počas celého zápasu. Absolu-
tórium si zaslúži brankárka 
Petra Pokorná, ktorá počas 
celého zápasu držala svojimi 
zákrokmi naše dievčatá 
„nad vodou“ a  privádzala 
hostky do  zúfalstva! Škoda, 
že sa zápas nakoniec skončil 
deľbou bodov, čo je vzhľadom 
k priebehu stretnutia z nášho 
pohľadu nespravodlivé. 
Podstatné je, že naše dievčatá 
pod vedením trénerky Nataše 
Paulovičovej ukazujú dobré 
výkony a  keď budú bojovať 

v  každom zápase, ako proti 
Michalovciam, určite sa 
k  nim prikloní aj potrebné 
športové šťastie a prejaví sa to 
aj v postavení v tabuľke. Lebo 
na nováčika v  súťaži by bolo 
pekné si po skončení jesennej 
časti udržať 5. miesto, ktoré 
nám po  deviatich zápasoch 
patrí. Strelecky sa presadili: 
Hana Galková 7 gólov, Inez 
Escherová 6, Zuzana Galková 
4, Magdaléna Bežová 3, 
Ema Žáčiková 2, Alexandra 
Ráciková 2, Lívia Paulová 
1. Súčasťou zostavy boli aj 
brankárky Petra Pokorná 
a Alžbeta Bežová.  (mn,aj)

Ra kúske mestečko 
Morbisch bolo 24. novembra 
dejiskom medzinárodného 
turnaja v  zápasení vo 
voľnom štýle. Premiérovo 
sa ho zúčastnilo aj bánovské 
družstvo z  MZK. Pre 
obrovskú účasť – až 340 
zápasníkov z  30 klubov 
z  Chorvátska, Maďarska, 
Česka, Slovenska a Rakúska 
- sa z turnaja stal megaturnaj  
s maratónom súbojov, ktoré 
končili až po  20. hodine. 
V  náročnej konkurencii 
a  s  ťažkými bojovými 
podmienkami sa najlepšie 
vysporiadali Andrej Melas 
a  Miška Tuchyňová, ktorí 
si vybojovali strieborné 
medaily. Na stupeň víťazov 
sa postavili aj Viliam 
Daniš, Matyáš Filo, Tomáš 
Melas, Martina Tomašková 

a  Zuzana Tuchyňová, 
ktorí si z Rakúska odniesli 
bronzové medaily. Vedenie 
Mestského zápasníckeho 
klubu ďakuje všetkým, 
ktorí vzorne reprezentovali 
klub a mesto.

V  ten  i s t ý  deň 
24.  novembra sa  v  Snine 
stretla slovenská seniorská 
zápasnícka špička na  maj-
strovstvách Slovenska. 
V  celku slušnej účasti 
a  konkurencii sa nestratil 
ani jediný náš zástupca – 
Peter Ducho. Vo voľnom 
štýle napokon obsadil šieste 
miesto. V  gréckorímskom 
štýle urobil sebe, klubu 
aj nášmu mestu lepšiu 
reklamu, keď za  druhé 
miesto získal striebornú 
medailu a titul vicemajstra 
Slovenska.  (mu)

Peter Ducho 
vicemajstrom 
Slovenska 

 Kúpim garáž v  BN – Sever, Dubnička. Tel. 
0907 553 124

INZERCIA
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Cvičenie 
seniorov

Klub dôchodcov Dolné 
Ozorovce pozýva všetkých 
seniorov a zdravotne postih-
nutých občanov Bánoviec 
nášho mesta a okolia na cvi-
čenie, ktoré bude prebiehať 
každú stredu v  Centre voľ-
ného času na Ulici Andreja 
Kmeťa č. 8, miestnosť č. 1, 
v dvoch skupinách a to: prvá 
skupina s  pohyb. obme-
dzením  bude cvičiť od 13.00 
do  14.00 h, druhá od  14.00 
do 15.30 h. (bg)


